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BARDO. W gminie zrodziła się inicjatywa wybudowania skateparku oraz placów pokrewnych
adresowanego do  dzieci  i  młodzieży.  Problemem była  jego  lokalizacja  oraz  zawartość.
Pomysłodawca nie chciał, aby obiekt był oderwany od lokalnych realiów, tzn. z jednej strony
nie  okazał  się  uciążliwy dla  mieszkańców,  a  z  drugiej  spełniał  oczekiwania przyszłych
użytkowników.

Burmistrz zaprosił zainteresowanych na spotkanie i wysłuchał ich opinii na temat zaplanowanego
przedsięwzięcia. Obiekt pierwotnie lokowano w rejonie ulicy Grunwaldzkiej, w sąsiedztwie rzeki. Ale
z racji, że jest to teren zalewowy z tego położenia trzeba było zrezygnować. Wskazuje się inny teren,
w ciągu trasy turystycznej i  z myślą o nim do końca września br. powinien pojawić się projekt
skateparku. Jego budowa jest uzależniona od pozyskania funduszy zewnętrznych, bo ma kosztować w
granicach 800 tys. zł - 1 mln zł. Kwota wskazuje, że Bardo otrzyma duży, zarazem nowoczesny obiekt
z bogatą ofertą architektoniczną, trafiającą w gusty i guściki amatorów sportów ekstremalnych.
 

Jeśli inwestycja ziści się według wizji pomysłodawców i miejscowych użytkowników, to do Barda
zaczną tłumnie zjeżdżać deskorolkowcy nie tylko z ziemi kłodzkiej.
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